

AQUABRITE 美白

Machine Dishwashing System 洗碗碟機清潔劑配套

AQUABRITE DETERGENT 美白 洗碗碟機清潔劑

A special liquid detergent for use in automatic warewashing machine. It is a unique blend of alkali builders and phosphate free sequesterants, assuring maximum detergency in all water conditions. It effectively removes all difficult food residues and grease

是一特效液體洗液劑，專為自動洗碗碟機而設，此產品含多種強鹼及螯合劑混合而成，在硬水質下都能發揮最佳之潔淨力。對於清潔所有食用油脂，碳水化合物及蛋白質漬是非常有效



20 li / 2 x 10 li

AQUABRITE DESTAINER 美白 洗碗碟機除漬劑

A concentrated liquid bleach compound. Its helps to break down proteinaceous soils and remove stubborn coffee, tea and sauce stains

是一超濃縮活性氯混合溶液，對分解蛋白質類及除去茶漬，咖啡漬及醬汁漬等非常有效



20 li

AQUABRITE DRY AID 美白 洗碗碟機快乾劑

A concentrated rinse additive for use in all water conditions. It leaves wash items streak-free and dry and creates a sparkling appearance

是一超濃縮過水添加劑適合軟及硬水質使用。使用過水添加劑能使餐具經洗碗碟機洗淨後加速乾時間，不留水痕及使餐具表面增加光澤



20 li / 2 x 10 li

DOSING SYSTEM AND AFTER SALES SERVICE 分配器及售後服務

A reliable electronics and accurate digital control system will be provided to customer free of charge
美國製造準確可靠之全自動電子分發器免費借給客戶使用

Automatic precision dispensing ensures controlled cost 全自動分發器準確控制使用量及成本

Product handling is virtually eliminated 產品不經人手接觸使用安全

Regular service check to ensure optimum results are obtained 定期檢查服務確保取得最佳潔淨效果

On time delivery 準時送貨

Consultation 為客戶提供及解答專業知識